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Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 8 april 2024 

 

- Goedkeuring verslag van februari 

Het verslag wordt goedgekeurd 

- Lokoda 

Kristof licht toe dat Lokoda op 22 juni door zal gaan en dat dezelfde lijn doorgetrokken wordt naar aanleiding 

van de succes editie van 2023. Vorig jaar was er een kleine dip in het aantal bezoekers tussen 13u en 15u, er 

wordt gekeken of dat gat dit jaar opgevuld kan worden. De werkgroep heeft hier al over nagedacht, het 

concept van een lollipop run zoals in Sint-Niklaas werd hierin geopperd. Dit leek niet zo’n goed idee om dit in 

de zomer te doen bemerkte de raad. Een Lokers kampioenschap kan wel leuk zijn, maar brengt ook veel 

organisatie met zich mee en is eerder gericht op volwassenen. Bovendien was het vorig jaar extreem heet ’s 

middags wat mogelijks de verklaring is voor de dip in bezoekers op dat ogenblik. De raad stelt voor om iets van 

muziek te voorzien en iets van kinderanimatie zoals een clown of schminksters of een speeldorp of 

springkasteel.   

Na Lokoda vindt ook de EK match van de Rode Duivels plaats om 21u op de markt.  

- Circulaire ondernemersavonden 

De stad is ingestapt in een traject van Sint-Niklaas, Temse, Oost-Vlaanderen, MLSO en Interwaas om bedrijven 

te inspireren en klaar te stomen voor de circulaire transitie. De eerste avond zal plaatsvinden in Lokeren in mei. 

- Bedankingsreceptie 

De raad is tevreden met de opkomst van de receptie. Naar de toekomst toe is het beter om op voorhand 

inschrijven verplicht te maken. Het initiële doel heeft wel wat zijn effect gemist. Zo was het de bedoeling om de 

 



lokale ondernemers elkaar beter te leren kennen in een informele setting, maar uiteindelijk stond iedere 

ondernemer met dezelfde mensen waar ze anders bij staan. Om dit tegen te gaan, zouden we volgende keer 

naamkaartjes printen zodat mensen sneller met elkaar in gesprek gaan. De raadsleden zullen zelf ook actiever 

netwerken en het goede voorbeeld geven. Het event was nu ook een “bedankingsreceptie” in plaats van een 

“netwerkreceptie”. De timing voor het event was prima.  

- Inspiratienota 

De volgende meetings zal de inspiratienota ook verder aangepakt worden.  

- Varia 

• Er wordt nog gevraagd hoe het zit met het lichtplan dat uitgevoerd zou worden in het centrum. 

Kristof vraagt dit na.  

• De volgende vergadering vindt plaats op 8 april.  


